
Referat fra Bestyrelsesmøde, mandag, den 18.03.2019 

 

Tilstede var:  

Formand Gerda Pedersen, 59A 

Næstformand Ulla Koustrup, 61 

Sekretær Heike Carlsen, 73A 

Gæst: Erling Rasmussen 

 

Dagsorden: 

 

1. Godkendelse af sidste referat 

2. Sidste nyt fra formanden, herunder vedr. møde med Provas, her deltager Erling. 

3. Indkomne forslag til generalforsamling. 

4. Mail fra Kirsten Thomasine 

5. Årsrapport 

6. Evt. 

Referatet blev godkendt. 

 

Vedr. indkøb af ny buskrydder – på grund af sikkerhedsforanstaltninger, så ønsker bestyrelsen at der 

vælges 3 personer som må betjene buskrydderen. Sikkerhedsregler skal overholdes. Der skal bruges 

hørebeskyttelse, skærm og sikkerhedssko. Frivillige vil blive efterspurgt på generalforsamlingen. 

 

Erling og Gerda har haft et møde med Provas angående affaldssortering. Der vil blive indført nye 

sorteringsregler for affald – forventes indført 2020 – 2023. Bestyrelsen foreslår at der bliver nedsat en 

arbejdsgruppe på 3 personer som undersøger muligheder og priser. Erling vil gerne arbejde videre med 

opgaven. På generalforsamlingen bliver emnet taget op, hvor vi håber på tilmelding af yderligere 2 

beboere som vil arbejde med i udvalget. 

Gerda har været i dialog med politiet angående parkering i svinget. Politiet kan ikke gøre noget og 

henviser til kommune. Der kommer ikke parkering forbudt skilte op. 

 

Stien mellem Fjelstrupvej/Aastrupbro vil være spærret i 3 mdr. pga. omlægning af vandledning – På 

Rønhavens hjemmeside – kan man linke til Vængenes Beboerlaugs hjemmeside som har mere info. 

 

Opfølgning på overdragelsessagen – vedligeholdelse som overdrages til Vængenes Beboerlaug. – de har 

været i området og oprettet fliser, brændt ukrudt af. Ligeledes er der aftalt reparation af asfalt. 



Kirsten har tilbudt at male cykelskur – hvis der ikke er mere maling, så indkøbes. 

Årsrapporten kigges igennem af bestyrelsen  


